
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 28. oktober 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 121 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 121:  

”Mi istere  edes ko e tere på oplys i ge  i artikle  ”Myte  o  de 8 pro e t” i 
Dagens Medicin 25/10-19, om at effektiviseringskravene på de nye supersygehuse 

kommer fra oplysninger om effektiviseringer på et sygehus i Norge, der ikke blev byg-

get, og effektiviseringer i Aalborg, som de ikke genkender i Aalborg.” 

 

Svar: 

Jeg henviser til svar på SUU alm. del spm. 116, 118 og 150, idet heller ikke eksemplet 

fra Aalborg har været afgørende for fastsættelsen af de konkrete effektiviseringskrav 

til kvalitetsfondsprojekterne.  
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